
Sprejetih več odlokov
Z zadnjih sej zborov občinske skupščine je

bil umaknjen osnutek odloka o organizaciji in
delovnem področju upravnih organov in stro-
kovnih služb občine Ljubljana Vič-Rudnik.
Delegati boto o njem razpravljali na prihod-
njih zasedanjih zborov.

V razpravi o osnutku odloka o razglasitvi
spomenikov delavskega gibanja NOV in socia-
listične izgradnje. V odloku je zajet le tisti del
kulturne in zgodovinske dediščine z območja
občine, katera izpričuje posamezne pomemb-
nejSe dogodke in obdobja delavskega gibanja
pred letom 1941, NOB in socialistične izgrad-
nje ali likovne vrednosti. Ti deii kulturne in
zgodovinskc dcdiSčine so predvsem vncma
rciilnugu in likovncga /načuju, nckaturi pa s
tem, du ohrsinjajo svojo izvirnost, prcdstavlja-
jo tudi dokument in posredno pričcvanjc zgo-
dovinskih dogajanj v novcjSi zgodovini slovcn-
skegu nurodu. Tako nuj bi se tudi s tem odlo-
kom uresničevala družbena in moralnopoliti-
čna obveznost ter skrb družbe do vurstva in
ohranjanja navedenega dela zgodovinske de-
diščine. V osnutku je na podlagi teh kriterijev
zajetih 19 spomenikov. Boris Jakupin - dele-
gat družbeno političnega zbora je izpostavil
vprašanje (ne)uvrstitve spomenika na Gor-
njem Igu (skupna grobnica 8. in 10. brigade),
na zboru združenega dela je bilo dano vpraša-
nje čemu v ta seznam ni uvrščena Dolničarjeva
hiša v Šujici, delegat M. Česnik pa je vprašal
čemu v ta osnutek odloka niso vključeni tudi
drugi spomeniki. Predlagatelj - občinski izvrš-
ni svet bo vprašanja proučil in ob oblikovanju
predloga nanj tudi odgovoril. Na družbenopo-
litičnem zboru je bilo postavljeno tudi vpraša-
nje koliko spomenikov - spominskih obeležij
imamo v občini! Odgovor, ki bo nedvomno

zanimiv za bralce, bomo objavili v našem gla-
silu.

Delegati so sprejeli tudi predloga obeh od-
lokov o prostorskih in ureditvenih pogojih v
KS Golo-Zapotok in KS Rob ter v KS Ig, KS
Iška vas in KS Tomišelj, s tem, da predlagatelj
v končnem besedilu odpravi nekaj redaktor-
skih napak.

V razpravi ob osnutku občinskega proraču-
na za tekoče leto z izjemo pripombe zbora
združenega dela - da se proučijo možnosti za
večja sredstva namenjena pospeševanju kme-
tijstva - ni bilo pripomb. Soglasno sta bila
sprejeta predloga odlokov o davkih občanov
ter o spremembi odloka o odškodnini zaradi
namembnosti kmetijskega zemljišča ali gozda.

Pri oblikovanju programa dcla skupščinskih
zborov (dclcgati so imeli pred seboj osnutek)
je bilo podanih na družbenopolitičnem zboru
več pripomb. Po mnenju Lojzke Steiner (dde-
gat SZDL) jc potrebno namcniti 5e poscbno
pozornost problcmatiki računalništva, ure-
sničevanju ilružbene samozaSčitc in narodne
zaščite, kot predlagatelj pa naj se na sejah
pujavlja tista služba oziroma kumite, ki je za
zadevo odgovoren, ne pa, kot je praksa, da
skoraj izključno v tej vlogi nastopa izvršni
svet. Brane Bertoncelj je menil, da je program
še vedno stereotipno pripravljen, podal pa je
predloge, da bi skupščina več razprav nameni-
la tudi problematiki mladinske delikvence v
občini, problematiki komisije za vloge in pri-
tožbe, razpisnih komisij v OZD, še posebej pa
je podčrtal že omenjeni predlog, da je potreb-
no o vlogi narodne in družbene samozaščite
poglobljeno razpravljati.

Predloge bo proučilo predsedstvo skupščine
do naslednje seje.
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